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Reunió Comissió Educativa  
Data: 30 de setembre de 2021 
Lloc: Serveis Educatius La Selva II 
 
Assistents: 
 

- Inspector de zona, Sr Joan Queldra 
- Representant Serveis Educatius II, Sra. Pepa Celaya 
- Representant Serveis Educatius II, Sr. Jose Ramon Baena 
- Tècnica LIC, Sra. Maribel Almagro 
- Joaquim Ruyra, Sra. Maite Casaus 
- Escola Mn. Joan Batlle, Sra. Lidia Pastor 
- Escola Carles Faust, Sr. Joan Cabrera 
- Escola Quatre Vents, Sra. Ascensió Campayo 
- Escola Napoleó Soliva, Sra. Roser Robert 
- Escola Pinya de Rosa, Sra. Lidia Valentín 
- Escola Sa Forcanera, Sra. Carme Rueda 
- Escola Ventijol, Sr. David Artacho 
- Col·legi Cor de María, Sra. Anna Casadevall 
- Col·legi Santa Maria, Gemma Pérez 
- Institut Sa Palomera, Sr. Jordi Caseny 
- Coordinació PEE, Carolina López 

 
S’excusen  

- Regidora d’educació, Sra. Olga López 

- Institut Serrallarga, Sr. Rubén  Fernández 

- Institut S’Agulla, Sr. Josep Hernández  

 
Temes tractats: 
 
1.- Memòria curs 2020-21 
Es fa una lectura del document “Memòria curs 2020-21”, en què les activitats estan dividides 
en dos blocs: Curs escolar: octubre 2020 maig 2021 i Estiu 2021: juliol i agost 2021.  
Tots els centres docents manifesten la satisfacció per les activitats d’estiu 2021. 
 
2.- Pla d’actuacions curs 2021-22 
Llegim el document “Pla d’actuacions curs 2021-22”. 
Els presents manifesten l’acord en les activitats proposades. 
 
A  la proposta de Tallers d’Estudi Assistit de primària, la coordinadora del PEE manifesta que 
amb el pressupost de què disposem només es poden organitzar tres tallers d’una hora, dos 
dies a la setmana amb 10 places cadascun. També s’explica que des de l’Ajuntament es 
valorava que s’haurien de prioritzar organitzar-los a les escoles on es troba la població  
socioeconòmicament  mes vulnerable i que aquests territoris es corresponen amb les escoles 
Mossèn Joan Batlle, Carles Faust i Napoleó Soliva. També indica que la proposta ha de ser 
consensuada entre tots . 
 
La directora del Pinya de Rosa manifesta que, com a  conseqüència de la pandèmia, totes les 
escoles tenen alumnes amb necessitats més especifiques. 
 
La tècnica LIC explica que aquest curs també disposarem del PMOE (Pla de Millora de 
Oportunitats Educatives) i que això ens permetrà organitzar més tallers d’Estudi Assistit. 
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L’inspector explica que evidentment fan falta més tallers d’estudi assistit però que hem de 
treballar amb el pressupost existent. 
 
La directora del Pinya de Rosa explica que a l’estiu els instituts han fet els tallers de tècniques  
d’estudi  a la seva escola i que ha pogut observar la diversitat d’assistents. També valora que 
pedagògicament l’empresa que els ha realitzat ha estat molt bona. Diu que valdria la pena 
contractar la mateixa empresa per com han treballat de bé. 
 
L’inspector explica que a les memòries presentades es  veu que s’ha realitzat un treball 
interdisciplinari: família; motivació emocional i acadèmic. 
 
La coordinadora del PEE explica que les contractacions de l’Ajuntament estan regides per la 
normativa vigent, que es pot fer alguna excepció si està ben motivada, i el fet que la comissió 
educativa faci una valoració tan positiva ajuda a motivar qualsevol excepció. 
 
S’acorda que els tres tallers d’estudi assistit que s’organitzen amb l’addenda ordinària 
s’organitzin a les escoles Mossèn Joan Batlle, Carles Faust i Napoleó Soliva. I, en cas que 
arribi pressupost del PMOE per a tallers d’estudi assistit,  que s’organitzi un taller a cada centre 
docent. 
 
S’explica la proposta de Tallers de Tècniques d’Estudi per a  secundària que es va treballar a 
l’operativa del dia 21de setembre. 
La proposta planteja agrupar els tallers en un sol centre per dues raons, estalviar 
desplaçaments als alumnes del Serrallarga que habitualment tenen molta distància del 
domicili al centre, i per poder rendibilitzar recursos econòmics: reduíem places, de 10 places 
passàvem a 7 places per institut, això ens permetia augmentar les hores d’atenció als alumnes 
d’una a dues setmanals.  
S’acorda acabar de consensuar la proposta amb els instituts que no han pogut assistir a la 
reunió i sol·licitar a l’institut S’Agulla si disposa d’espais per centralitzar  els tallers a les seves 
dependències.  
 
 
S’explica la proposta de Ludoteques Esportives. Per raons pressupostàries, només podem 
oferir 40 places, dos dies a la setmana, amb sessions de dues hores.  
La coordinadora del Pla Educatiu d’Entorn torna a explicar que les prioritats de l’Ajuntament 
són donar atenció als territoris amb més carències socieconòmiques i que això representa 
realitzar-les a l’escola Napoleó Soliva i Mossèn Joan Batlle.  
Per tal de rendibilitzar més el servei, proposa que també s’ofereixin places als alumnes de 
l’escola Carles Faust  que estan desplaçats dels barris de la Plantera i de Ca la Guidó.  
Aquesta proposta representa oferir 14 places a l’escola Napoleó Soliva, 14 places a  l’escola 
Mossèn Joan Batlle i  12 per a alumnes del Carles Faust. 
 
Atès que són poques places i  per simplificar inscripcions, la tècnica LIC proposa oferir 
l’activitat a un curs del cicle mitjà. 
 
S’acorda aprovar la proposta.  
 
A partir de la presentació de la proposta de Ludoteques esportives, el representant de l’escola 
Ventijol manifesta que seria molt més integrador subvencionar els alumnes i/o els clubs i fer 
un treball d’integració dels alumnes als clubs esportius del municipi.  
 
S’obre debat valorant la proposta, i queda manifestat que, per tots,: 

- És molt important que l’alumnat practiqui algun esport o realitzi activitat física. 
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- La dificultat per gestionar propostes que impliquin subvencionar entitats i/o alumnes  

des del PEE. 

- Les diferents perspectives de l’esport  i de l’educació en el lleure. 

S’acorda transmetre la proposta a la regidoria d’Esports. 
 
Vinculat al debat, la tècnica LIC explica el projecte del Pla Català de l’Esport, que actualment 
s’està realitzant a les escoles Mossèn Joan Batlle, Napoleó Soliva , Pinya de Rosa i  a  l’institut 
Serrallarga. 
 
Explica que qualsevol centre el pot demanar i que formar part del Pla Educatiu d’Entorn pot 
donar més opcions per aconseguir-lo. 
 
L’escola Sa Forcanera manifesta que voldria  saber quins requisits hi ha per apuntar-se i el 
funcionament del Pla Català de l’Esport,  la tècnica LIC va comentar que li passaria tota la 
informació. 
 
S’acorda que els centres que hi estiguin interessats, truquin a la tècnica LIC, que aportarà tota 
la informació necessària. 
 
Per finalitzar la reunió, la tècnica LIC manifesta que ens hem de felicitar per com han anat de 
bé les activitats d’estiu, per l’esforç realitzat per tots plegats. 
 
 
 


